

Rumah Frost Lilin Hiasan Kosong [Balang lilin ungu](#)

Mengapa anda memilih [Peralatan Kaca Sacrible](#)

- Dedikasi maksimum reka bentuk, tidak pernah menekan kualiti
- [Peralatan Kaca Sacrible](#) Melindungi reka bentuk pelanggan dengan tepat, tidak semua item yang baru direka telah disalin dari kami tiga tahun yang lalu.
- Kualiti produk adalah tumpuan utama dalam [Peralatan Kaca Sacrible](#). [Peralatan Kaca Sacrible](#) Sekali 80,000 komputer kapal kaca dirobuhkan, dengan kecacatan yang hampir tidak dapat dilihat.

SUNNY GLASSWARE

Focusing on luxury fragrance products in the latest 10 years
Sunny Glassware is the supplier of 80% fragrance brands in the United States



Nama Produk	Rumah Frost Lilin Hiasan Kosong Balang lilin ungu
Masa	1. 5 Apabila terdapat bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan bentuk dan saiz kaca baru

Langkah	Nombor Item: SGHL21121538 Dia lebih tinggi: 80mm Dia lebih rendah: 74mm Ketinggian: 90mm Berat: 290g Kapasiti: 300 ml
Mobilisasi	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tetenskap, kotak berwarna, kotak putih, dll.
Masa penghantaran	Dalam masa 35 hari selepas mengesahkan sampel dan saya bertanya
Pembayaran	Deposit 30 % Pengenalan dan Baki T/T untuk Versi B/L
Penghantaran	Melalui laut, melalui udara, oleh ekspres dan ejen penghantaran anda boleh diterima
Penggunaan yang sesuai	Hiasan rumah, hiasan perkahwinan, keutamaan perkahwinan, peningkatan hiasan,



Mewah yang direka dengan kemasan yang berbeza, sesuai untuk lilin DIY anda sebagai lilin wangi yang menakjubkan yang menyambut salam bermusim mewah.



Potongan Pusat Perkahwinan dan Sisa: [Peralatan Kaca Sacrible](#) Pemilik lilin yang bersumpah adalah tambahan kecil untuk acara istimewa anda sendiri, kerana ia mewujudkan hiasan perkahwinan yang menyenangkan untuk semua keluarga dan rakan anda untuk mengingati perayaan anda.



Hiasan paksi yang sempurna: Bersumpah [Pemegang Lilin](#) Ia adalah paksi meja hiasan rumah yang hebat dan sebarang majlis seperti perkahwinan, Krismas, pesta kesyukuran, Halloween, Hari Valentine, Ulang Tahun, Krismas, dll.



Peralatan Kaca Sacrible Reka bentuk lukisan berdedikasi hiasan balang dan perkhidmatan keluli menyediakan traktor kaca dan penutup kaca.